



**holiyay**

PUZZLES • CASSE-TÊTES

---

CATALOGUE 2025



# holiyay

Each puzzle is a masterpiece, meticulously designed by gifted independent artists, fusing the art of minimalism with vibrant color palettes. Premium matte finish pieces ensures a glare-free enjoyment. **Puzzle dimensions: 50 cm x 70 cm / 19.7 inches x 27.6 inches / 1000 pieces.**

Chaque puzzle est un chef-d'œuvre, méticuleusement conçu par des artistes indépendants talentueux, fusionnant l'art du minimalisme avec des palettes vibrantes.

Pièces de finition mate de qualité supérieure pour garantir un plaisir sans éblouissement.

**Dimensions du puzzle : 50 cm x 70 cm / 19,7 pouces x 27,6 pouces / 1000 morceaux.**



## HOL-001-01

### CAROLE BARRAUD

At the market / Au marché

Carole Barraud is an Illustrator from Lyon who works with markers, watercolours and digital media. Drawing inspiration from everyday experiences, she creates vibrant and playful images.

Carole Barraud est une illustratrice lyonnaise qui travaille avec les feutres, l'aquarelle et le numérique. Inspirée par le quotidien, elle donne vie à des images ludiques et très colorées.



## HOL-001-02

### CÉCILE GARIÉPY

Hurray for Harry! / Hourra pour Harry!

Cécile Gariépy is an Illustrator from Montréal. She loves images that tell funny stories. Her work is playful and focuses on colours, composition and character creation.

Cécile Gariépy est une illustratrice originaire de Montréal. Elle aime les images qui racontent de drôles d'histoires. Son travail est ludique et met l'accent sur les couleurs, la composition et la création de personnages.



# holiyay

Each puzzle is a masterpiece, meticulously designed by gifted independent artists, fusing the art of minimalism with vibrant color palettes. Premium matte finish pieces ensures a glare-free enjoyment. **Puzzle dimensions: 50 cm x 70 cm / 19.7 inches x 27.6 inches / 1000 pieces.**

Chaque puzzle est un chef-d'œuvre, méticuleusement conçu par des artistes indépendants talentueux, fusionnant l'art du minimalisme avec des palettes vibrantes.

Pièces de finition mate de qualité supérieure pour garantir un plaisir sans éblouissement.

**Dimensions du puzzle : 50 cm x 70 cm / 19,7 pouces x 27,6 pouces / 1000 morceaux.**



## HOL-001-03

### MARC-OLIVIER LAMOTHE

Chirpy Canopy / Canopée enchantée

Marc-Olivier Lamothe is a multidisciplinary visual artist. He aspires to transform people's everyday lives through an imaginary, colourful and playful world, in which time, gravity and rules do not exist.

Marc-Olivier Lamothe est un artiste visuel multidisciplinaire. Il aspire à transformer le quotidien des gens grâce à un monde imaginaire, coloré et ludique où le temps, la gravité et les règles n'existent pas.



## HOL-001-05

### HÉLÈNE MALLETTE & MATHIEU LACHAPELLE

Kaleidoscope / Kaléidoscope

Hélène and Mathieu, the Founders of Holiyay, cultivate a deep love for design. This creative duo shares their vision through minimalist geometric shapes and vibrant colours.

Hélène et Mathieu ont fondé Holiyay et cultivent un amour profond pour le design. Ce duo créatif partage sa vision avec des formes géométriques minimalistes et des couleurs vives.





# holiyay

Each puzzle is a masterpiece, meticulously designed by gifted independent artists, fusing the art of minimalism with vibrant color palettes. Premium matte finish pieces ensures a glare-free enjoyment. **Puzzle dimensions: 50 cm x 70 cm / 19.7 inches x 27.6 inches / 1000 pieces.**

Chaque puzzle est un chef-d'œuvre, méticuleusement conçu par des artistes indépendants talentueux, fusionnant l'art du minimalisme avec des palettes vibrantes.

Pièces de finition mate de qualité supérieure pour garantir un plaisir sans éblouissement.

**Dimensions du puzzle : 50 cm x 70 cm / 19,7 pouces x 27,6 pouces / 1000 morceaux.**



## HOL-001-07

### MARC-DAVID SPENGLER

Chromatic / Chromatique

Marc David Spengler is an artist and Illustrator based in Germany. Inspired by graffiti culture, he spontaneously creates colourful compositions that deal with abstraction in a playful manner.

Marc David Spengler est un artiste et illustrateur basé en Allemagne. Inspiré par la culture du graffiti, il crée spontanément des compositions colorées qui traitent l'abstraction de manière ludique.



## HOL-001-06

### CATHERINE CABALERRO

Festivanimals / Animaux festifs

Catherine Caballero is a Graphic Designer and art and design enthusiast. She captures the essence of her childlike wonder through her colourful, pastel and naive style.

Designer graphique, adepte d'art et de design, Catherine Caballero laisse exprimer son cœur d'enfant par son style coloré, pastel et naïf. Elle trouve l'inspiration dans tout ce qui l'entoure au quotidien.



# holiyay

Each puzzle is a masterpiece, meticulously designed by gifted independent artists, fusing the art of minimalism with vibrant color palettes. Premium matte finish pieces ensures a glare-free enjoyment. **Puzzle dimensions: 50 cm x 70 cm / 19.7 inches x 27.6 inches / 1000 pieces.**

Chaque puzzle est un chef-d'œuvre, méticuleusement conçu par des artistes indépendants talentueux, fusionnant l'art du minimalisme avec des palettes vibrantes.

Pièces de finition mate de qualité supérieure pour garantir un plaisir sans éblouissement.

**Dimensions du puzzle : 50 cm x 70 cm / 19,7 pouces x 27,6 pouces / 1000 morceaux.**



## HOL-001-08

### DELPHINE MEIER

Summer Dream / Rêve d'été

Delphine Meier is a Swiss Artist who is currently based in Montréal. She unveils her vision of the world through simple geometric shapes and vibrant, harmonious colour palettes.

Delphine Meier est une artiste suisse maintenant établie à Montréal. Elle nous fait découvrir sa vision du monde à l'aide de formes géométriques simples et de palettes aux couleurs vives et harmonieuses.



## HOL-001-09

### CHARLINE BAUBEAU

Snowy in Montréal / Montréal sous la neige

Charline Baubeau is interested in landscapes, architecture and characters. She draws inspiration from everything around her, and her work is always very colourful, minimalist and refined.

Charline Baubeau s'intéresse aux paysages, à l'architecture et aux personnages. Elle puise son inspiration dans tout ce qui l'entoure, et son univers est toujours très coloré, minimaliste et épuré.







# holiyay

Each puzzle is a masterpiece, meticulously designed by gifted independent artists, fusing the art of minimalism with vibrant color palettes. Premium matte finish pieces ensures a glare-free enjoyment. **Puzzle dimensions: 50 cm x 70 cm / 19.7 inches x 27.6 inches / 1000 pieces.**

Chaque puzzle est un chef-d'œuvre, méticuleusement conçu par des artistes indépendants talentueux, fusionnant l'art du minimalisme avec des palettes vibrantes.

Pièces de finition mate de qualité supérieure pour garantir un plaisir sans éblouissement.

**Dimensions du puzzle : 50 cm x 70 cm / 19,7 pouces x 27,6 pouces / 1000 morceaux.**



## HOL-001-11

### LAURA LHUILIER

Sunday / Dimanche

Laura Lhuillier is an Illustrator based in Lyon. Her naive universe navigates between dream and reality, and her style is very colourful. Fauna, flora and astronomy are her main sources of inspiration.

Laura Lhuillier est une illustratrice basée à Lyon. Son univers naïf navigue entre rêve et réalité, et son style est très coloré. La faune, la flore et l'astronomie sont ses principales sources d'inspiration.



## HOL-001-12

### LAURA LHUILIER

Water Ballet / Ballet aquatique

Laura Lhuillier is an Illustrator based in Lyon. Her naive universe navigates between dream and reality, and her style is very colourful. Fauna, flora and astronomy are her main sources of inspiration.

Laura Lhuillier est une illustratrice basée à Lyon. Son univers naïf navigue entre rêve et réalité, et son style est très coloré. La faune, la flore et l'astronomie sont ses principales sources d'inspiration.





# holiyay

Each puzzle is a masterpiece, meticulously designed by gifted independent artists, fusing the art of minimalism with vibrant color palettes. Premium matte finish pieces ensures a glare-free enjoyment. **Puzzle dimensions: 50 cm x 70 cm / 19.7 inches x 27.6 inches / 1000 pieces.**

Chaque puzzle est un chef-d'œuvre, méticuleusement conçu par des artistes indépendants talentueux, fusionnant l'art du minimalisme avec des palettes vibrantes.

Pièces de finition mate de qualité supérieure pour garantir un plaisir sans éblouissement.

**Dimensions du puzzle : 50 cm x 70 cm / 19,7 pouces x 27,6 pouces / 1000 morceaux.**



## HOL-001-14

### BARBORA KEHEROVA

Roller Disco / Disco-roulettes

Barbora Keherova has always enjoyed drawing and painting. She loves to explore different styles and techniques. She draws inspiration from the people around her, from her emotions and from architecture. Barbora Keherova a toujours aimé peindre et dessiner. Elle adore explorer différentes techniques d'illustration. Elle trouve son inspiration dans les personnes qui l'entourent, ses émotions ainsi que l'architecture.



## HOL-001-13

### TERESA BELLÓN

Celestial Mapping / Exploration céleste

Teresa Bellón is based in Spain. Her drawings feature simple, colourful and naïve compositions. She draws inspiration from her travels, from illustrated books and from her walks around Madrid.

Basée en Espagne, Teresa Bellón crée des illustrations colorées et naïves. Elle puise son inspiration dans ses voyages, les livres illustrés et lors de ses promenades dans sa ville natale, Madrid.





**ATRUCHE**

C.P. 11, Succ. Bureau-Chef  
Varenes, QC, J3X 1P9  
**atruche.ca**